
Czeladź dn. 12.06.2024 

Patryk Trybulec  

Radny Rady Miejskiej  

w Czeladzi   

 

Pan  
Dominik Penar 
Przewodniczący Rady Miejskiej  
w Czeladzi  

 

WNIOSEK 

 

Na podstawie rozmów z Mieszkańcami osiedla Piłsudskiego zwracam się z prośbą o:  

1. Wymianę lub modyfikację ławek wewnątrz placu zabaw na os. Piłsudskiego  

(tzw. Statek) w taki sposób, aby posiadały oparcia. Starsze osoby zwróciły uwagę, że 

spędzając wiele godzin – szczególnie w okresie letnim/wakacyjnym – na opiece nad 

wnukami, korzystanie z ławek bez oparcia jest uciążliwe i niewygodne, dlatego bardzo 

proszą o poprawę komfortu w ww. miejscu.  

 

2.  Mieszkańcy zgłaszają także potrzebę montażu ławeczek wzdłuż ulicy Siemianowickiej 

(przy tej ulicy brakuje również koszy na śmieci) i Hallera. Po wybudowaniu tzw. 

obwodnicy osiedla wraz z drogą rowerową, miejsce stało się często wykorzystywanym 

ciągiem komunikacyjnym, zarówno dla pieszych jak i rowerzystów, stąd powstała 

potrzeba uzupełnienia infrastruktury w małą architekturę.  

 

Z podobnym postulatem zwracałem się już w 2022 roku. W związku  

z powyższym w uzupełnieniu niniejszego wniosku proszę o ponowne rozpatrzenie 

sprawy DU-RM.0003.47.2022.   

 

 

 

Z wyrazami szacunku, 

 

Patryk Trybulec 

 

 


